

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

明德新民傑出貢獻獎 (2022-2023)

簡介： 聯合書院為表彰同學於在學期間對大學及書院作出的傑出服務及貢獻，於二零零四年起設立「明德新民」傑出貢獻獎。

申請資格： 申請人必須是聯合書院應屆畢業班生。申請人必須於大學就讀期間有傑出的服務和貢獻，並經書院及學生會的評審及推薦，方可被考慮。

遴選辦法：第一階段

由書院及學生會共同組成遴選小組，初步考核申請人的資格及服務貢獻。

第二階段

符合資格的申請者名單將呈另一專責小組評審，成員由書院獎學金委員會委派。如候選人超過一名，將會進行面試，小組將基於以下各項作出考慮：

1. 候選人服務/貢獻的質和量；
2. 候選人在書院及大學服務/貢獻的比重；
3. 候選人的服務理念和熱誠；及
4. 服務/貢獻後對候選人成長的啟發。

附註

獲獎人必須於申請年順利合格畢業，方可獲獎。書院的決定為最終決定。

獎額： 獎額一名，港幣一萬元，由聯合書院明德新民校友基金資助。

申請辦法： 請於**2023年3月1日至3月15日下午5時30分期內**透過聯合書院網頁 <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13663798> 申請，申請人須附上在學期間各項對大學及書院的服務和貢獻資料，並呈交一篇題為「大學生的理想、權利和義務」的報告，供專責小組參考。

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

Ming De Xin Min Distinguished Service Award (2022-2023)

Introduction

The Ming De Xin Min Distinguished Service Award was established in 2004. It aims to recognize outstanding contributions made by students towards United College and the University during the years of their undergraduate studies.

Eligibility

All final-year students of United College are eligible to apply. Applicants should possess an excellent record for services to the College, the University and the community at large during their undergraduate studies. Candidates for this award are to be nominated by the College or UCSU.

Selection

1. Preliminary assessment will be done by the College and UCSU.
2. Short-listed candidates will be interviewed by a panel appointed for this purpose by the College Scholarships and Student Finance Committee. Selection will be based on the candidate's performance in services/contributions to the College and the university, as well as their initiatives and enthusiasm in organizing student activities.

The successful applicant must complete his/her studies at CUHK and graduate within the application year. The decision of the College shall be final.

Number and Value of Award

One award of HK\$10,000, sponsored by the United College Ming De Xin Min Alumni Fund.

Application

Please apply on-line at the United College webpage <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13663798> during the period from **1 March to 5:30pm of 15 March 2023**. Proof of services in the form of certificates and testimonial letters, as well as an essay on “ideal, rights and obligations of a university student” should be included with the application.